
Aanwezig: Annelie Couvée Kooyker, Guido Antunes, Aart Lukaart, Wijbrand Boon, Albert 
Bons, Hans Vermeer, Jeroen Ooijevaar, Bart Voortman, Katinka de Rover, John Witjes, Ed 
Gloudi. Willo --- en Bart de Leede. 
 
Annelie opent de vergadering 
Raoul Kleijwegt vanuit Maassluis woont de vergadering bij als gast. 
Raoul is uitgenodigd om een keer de bestuursvergadering bij te wonen. 
Rene Karens is inwoner van Schiedam en sinds kort lid van GL Zuid Holland 
Voor de nieuwe bezoekers volgt een voorstelronde 
 

1. Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 
2. Ed doet uit de doeken hoe de selectiecommissie te werk is gegaan.  De voordracht 

van Krispijn Beek wordt toegelicht.  
a. De leden krijgen de kans om vragen te stellen aan Krispijn.  
b. Op de vraag wat wij gaan merken van het voorzitterschap van Krispijn 

geeft hij als antwoord dat hij aandacht wil geven aan milieu en energie. 
Zonnepanelen, snorfietsen,  

c. Op de vraag of zijn rol te combineren valt met zijn eigen baan geeft hij als 
antwoord dat het alleen op donderdagen  is dat hij geen tijd zal hebben 
voor de afdeling, maar hij voorziet geen problemen. Er zijn meerdere 
dossiers die ook de stad raken waardoor we mogelijk eerder de informatie 
krijgen. Zie ook het dossier rondom Zestienhoven.  

Er wordt ingestemd met de voordracht. 
Krispijn fungeert de rest van de vergadering als voorzitter. 
Verslag uit het bestuur. Ed geeft aan dat we druk bezig geweest met de selectie van de 
voorzitter. Ook zijn we bezig geweest om contact te leggen met organisaties binnen de 
stad over een vluchtelingenprobleem. Komende week vindt er vanuit vluchtelingenwerk 
een bijeenkomst plaats waar organisaties in samenwerking met PopUp TV om te kijken 
hoe we het een en ander kunnen organiseren. 
We zijn bezig geweest met een nieuwe stamtafel.  
Aart komt met het voorstel voor noodwoningen en op het oude slachthuisgebied. Ook 
had de gemeente vroeger noodlocaties. 
Ook zijn Ed en Jeroen op bezoek geweest bij de indian summer activiteiten in 
Vlaardingen waar de aanleg van de blankenburgtunnel onderwerp van demonstratie 
was. Zowel in Rotterdam en Vlaardingen staan er veel onderwerpen over nieuwe wegen 
op stapel . We moeten als afdeling ons erop beroepen om te kijken wat we kunnen 
betekenen. Raoul zal vanuit Maassluis daar ook bij betrokken worden.  
Via de politieke weg zijn we geen partij, maar via de publieke weg ziet Krispijn wel 
mogelijkheden. De verkeersdrukte zou als argument gebruikt kunnen worden.  
De campagnecommissie onderzoekt naar mogelijkheden om de opening op 18 december 
van de aansluitingsweg A4 A20 luister bij te zetten.  
De zonnepanelenactie heeft een schriftelijke en een mondelinge toezegging gekregen. 
Dat betekent dat het aankopen van aandelen nog altijd mogelijk is. Bij de vergadering 
blijkt dat er nog meer mensen hier wat aan willen bijdragen.  
Verslag uit de raad 
De vorige bijeenkomst ging over de zomernota. Hierna hebben we het reces gekregen. 
De bijdrages van de fractie hebben zich toegespitst op het vlak van duurzaamheid. De 
fractie heeft afgezien van moties tijdens de zomernota. Wel hebben we een harde 



toezegging gekregen voor een revolving fund.  Het energiegeld wat we krijgen uit het 
rendement van bijvoorbeeld ENECO zal hierin niet meegenomen.  
De samenwerking met PS heeft geleid tot een gezamenlijke spreektijd. Dat werd alom 
gewaardeerd.  
Er zijn schriftelijke vragen gesteld over de basisschool aan de Singel. Er is vanuit de 
buurt weerstand op het slopen van dit pand.  De antwoorden hierop zijn niet 
bevredigend maar het moet nog blijken of dat de huizen goed kunnen blijven staan. 
De twee bestemmingsplannen over havens en groenoord die in deze cyclus op de rol 
stonden . Daarin worden de normen aan de geluiden aangepast in plaats van andersom. 
Alle uitzonderingen op de bestemmingsplannen zijn de norm geworden.  We hebben 
onze punten kenbaar gemaakt en ondanks onze tegenstem zijn de plannen goedgekeurd. 
De raad maakt weinig gebruik van zijn agendazettende mogelijkheid. Het college heeft 
een meerderheid die zij ook vlijtig hanteren.  
De Stamtafel heeft een nieuwe vorm gekregen bij PopUp Tv waar we van hun faciliteiten 
gebruik kunnen maken er wordt uitgezonden. Er is nu een gespreksleider. De eerste 
editie is als succesvol ervaren. Het lijkt door alle partijen te worden omarmd.  
Er is een motie aangesloten voor een regenboogzebrapad. Dat hebben we van harte 
ondersteund.  
Katinka is aangeschoven bij de stichting Meredia die een politiek dialoogontbijt gaan 
organiseren, Dit jaar staat geloof en atheïsme centraal. 
De Nieuwlandse Jongerenraad is opgestaan. Zij gaan zich actief inzetten en hun politieke 
ervaring opdoen. Ook in Groenoord en Oost zijn initiatieven in deze richting. Katinka is 
als raadslid beschikbaar voor sturing. 
Over het punt van de Vluchtelingen. Het college heeft drie weken geleden aangegeven 
onderzoek te gaan doen. Gisteren is er besloten vergaderd en heeft men aangegeven dat 
men er nog mee bezig is.  
Sargasso heeft onderzoek gedaan naar de vluchtelingenopvang en over de huisvesting 
men mensen met een verblijfsvergunning.  
Linda Voortman heeft een initiatief gestart voor kleinschalige opvang.  
Katinka is ervan overtuigd dat het de goede kant opgaat.  
Wijbrand pleit voor het sneller doorvoeren van Statushouders 
Katinka geeft aan hoe smal het pad is waarover de raad moet lopen en zal aangeven bij 
de raad dat het lijkt of het maatschappelijk middenveld gepasseerd wordt. Openheid 
over de tussenstand wordt ook op prijs gesteld 
 
Na de pauze  
 
Bart geeft aan dat hij wel het onderscheid moet maken tussen wat de fractie dient te 
bereiken en wat deze afdeling GroenLinks kan, moet en wil doen. 
Stichting Met zou een voorbeeld kunnen zijn voor een solidariteitslintje.   
 Hans meldt dat de bijenroute in het zonnetje is gezet middels een complimententaart. 
De vraag hoe we het maatschappelijk middenveld kunnen belonen/waarderen vanuit 
GroenLinks.  
Vanuit de Campagnecommissie is er nu veel aandacht voor de situatie rondom 
Zestienhoven waar groei het devies lijkt te zijn.  
Ook de opening van de A4 zal punt van aandacht zijn.  
John Witjes licht zijn positie in de klankbordgroep namens bewonersbelangen. Volgende 
week 8-10-2015 is daar weer een bijeenkomst over. Met spreekt over 75% meer 
vluchten als er nu zijn. Halverwege volgend jaar zal daar een besluit over moeten vallen. 



De minister zal naar aanleiding van de vraag van de directie van Rotterdam Airport een 
beslissing  nemen. Ultrafijnstof was niet opgenomen in de opdracht van de MER. John zal 
er toch expliciet naar vragen.  
Annelie vraagt aandacht voor de wereldwijde klimaatactie van 29 november om daar 
ook in Schiedam wat mee te doen.  Urgenda gaat een wandeltocht organiseren van 
Amsterdam naar Parijs. Mogelijk kunnen we die door Schiedam laten lopen en er ons 
verhaal mee naar voren brengen. Annelie wil zich op een hoger niveau aan dit 
onderwerp besteden. 
Aanstaande zaterdag is er een actie Calaid gepland in het Monopole kun je dan spullen 
brengen. Staat op de website Schiedam24.  
De roundupactie heeft veel aandacht gegenereerd. We zullen er een vervolg aan moeten 
geven.  Hans neemt dit in overweging. Ook milieudefensie is hiermee bezig geweest net 
als de stadsimkers.  
 
 
Rondvraag.  

 Aart geeft aan dat hij veel klachten hoort over de afdeling werk en inkomen. Ook 
Bart heeft deze ervaring. Katinka biedt aan om met beide heren in gesprek te 
gaan om dit mogelijk te kunnen aankaarten bij de raad.  

 Guido stelt vragen over transitie zorg over coderingen en privacy en jeugdzorg. 
Katinka heeft die vraag 7 oktober neergelegd bij de commissie. 

 Annelie meldt dat er een syllabus in samenwerking met milieudefensie komt om 
bedrijven te wijzen op kansen rondom alternatieven voor de energievoorziening. 
Krispijn geeft aan dat ook het energiecollectief hierop kan aanhaken. Annelie gaat 
die informatie geven.  

 De kwestie van bomenherplant speelt nog steeds en de Batavier gaat deze week 
naar de rechtbank over het tekort aan herplanten van voldoende bomen. Ed 
krijgt de toezegging dat er een bericht op de website komt.  

 Raoul geeft complimenten over de afdeling. Hij vraagt wel aandacht voor de 
fietspaden en de snelle verkeerslichten.  Er wordt afgesproken met Katinka dat er 
gekeken wordt hoe we dit gaan oppakken Katinka heeft namelijk deze kritiek ook 
al eens gehoord van dwarsers die zij had uitgenodigd.  

 10 oktober komt Jesse Klaver naar Rotterdam komt Jesse Klaver zijn boek 
promoten.  

 Op de vraag wel hoe we nog kunnen inschrijven op de zonnepanelen zegt Guido 
toe de contactgegevens nog eens na te sturen. 

 Achter het ziekenhuis rijden auto’s over het fietspad. De mededeling is dat er 
geen paaltjes mogen komen door de fietsersbond.  Er zijn andere fietspaden waar 
wel paaltjes zijn. De fractie gaat informeren hoe we tot een oplossing kunnen 
komen. 

 Van de Provinciale fractie is naar voren gekomen dat ook benzeenhoudende 
stoffen onder de ontgassingsregeling gaan vallen.  

 
 
Krispijn sluit de vergadering. 
 
 


